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PROTOKÓŁ Nr I/06 
z sesji Rady Gminy Stare Pole 

z dnia 23 listopada 2006 r. 
 
Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i powitanie zebranych. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. ZłoŜenie ślubowania przez radnych. 
4. Wybór komisji skrutacyjnej. 
5. Zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady Gminy. 
6. Przeprowadzenie głosowania. 
7. Przerwa. 
8. Ogłoszenie wyniku wyboru.  
9. Przejęcie prowadzenia obrad przez Przewodniczącego Rady Gminy. 
10. Zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 
11. Przeprowadzenie głosowania. 
12. Ogłoszenie wyników wyboru. 
13. ZłoŜenie ślubowania przez Wójta Gminy.  
      1/ Wystąpienie Wójta Gminy. 
14. Ustalenie wynagrodzenia dla Wójta Gminy.  
15. Powołanie Komisji stałych Rady Gminy: 
     1/ Komisji Rewizyjnej 
     2/ Komisji Oświaty 
     3/ Komisji Rolnictwa  
16. Komunikaty.  
17. Zamknięcie I Sesji Rady Gminy. 
 
AD.1. 
 Pani Magdalena Roman jako najstarsza wiekiem radna otworzyła o godz. 13.00 I- Sesje Rady 
Gminy witając wszystkich radnych i zaproszonych gości. 
 
AD.2.  
Stwierdziła, Ŝe na stan 15 radnych w dzisiejszej sesji uczestniczy 15 radnych, wobec czego 
rada moŜe podejmować prawomocne uchwały. 

 
AD.3.  
Do stołu poprosiła najmłodszego wiekiem radnego Pana Pawła Kurkowskiego,  aby z listy 
wyczytywał kolejno radnych do ślubowania. Została odczytana rota ślubowania, a radni 
potwierdzili wolę ślubowania  . Radna Magdalena Roman, stwierdziła, Ŝe wszyscy radni 
złoŜyli ślubowanie i objęli mandat radnego gminy. Następnie przedstawiła porządek obrad, 
jaki został przygotowany przez zwołującego sesję przewodniczącego poprzedniej kadencji. 
Zapytała czy ktoś z pośród radnych chce zabrać głos w sprawie przedstawionego porządku 
obrad. Radny Jan Pawlina odczytał treść pisma Państwowej Komisji Wyborczej w sprawie 
ogłoszenia wyników wyborów wójtów, burmistrzów i prezydentów miast oraz terminu 
składania ślubowania przez wójtów, burmistrzów i  prezydentów miast w sytuacji odroczenia 
ponownego głosowania  o dalszych 14 dni tj z 26 listopada na 10 grudnia br.  w związku z 
taką  interpretacją Państwowej Komisji Wyborczej zaproponował zdjęcie z porządku 
dzisiejszej sesji pkt. 13 i pkt 14. Radna M .Roman zapytała czy są inne propozycje do 



porządku obrad. Nikt z obecnych nie zgłosił innych propozycji. Radna M .Roman zapytała, 
kto jest za wykreśleniem z porządku obrad pkt. 13 w brzmieniu „złoŜenie ślubowania przez 
Wójta Gminy”.Za wykreśleniem pkt. 13 głosowało 15 radnych. Następnie zapytała, kto jest 
za wykreśleniem pkt. 14 w brzmieniu „ustalenie wynagrodzenia dla Wójta Gminy”.Za 
wykreśleniem pkt. 14 głosowało 15 radnych. Wobec powyŜszego stwierdziła, Ŝe Rada 
uchwaliła porządek obrad I sesji, który przedstawia się następująco: 
 
1. Otwarcie sesji i powitanie zebranych. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. ZłoŜenie ślubowania przez radnych. 
4. Wybór komisji skrutacyjnej. 
5. Zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady Gminy. 
6. Przeprowadzenie głosowania. 
7. Przerwa. 
8. Ogłoszenie wyniku wyboru.  
9. Przejęcie prowadzenia obrad przez Przewodniczącego Rady Gminy. 
10. Zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 
11. Przeprowadzenie głosowania. 
12. Ogłoszenie wyników wyboru. 
13. Powołanie Komisji stałych Rady Gminy: 
      1/ Komisji Rewizyjnej 
      2/ Komisji Oświaty 
      3/ Komisji Rolnictwa  
14. Komunikaty.  
15. Zamknięcie I Sesji Rady Gminy. 
 
AD.4.  
Radna Magdalena Roman poprosiła o zgłoszenie 3 osób do Komisji skrutacyjnej. 
W skład Komisji zgłoszono Panią Małgorzatę Wala, Beatę Grzesik i Pana Pawła 
Kurkowskiego. Wszystkie te osoby wyraziły zgodę na powołanie w skład Komisji. 
Za powołaniem Komisji Skrutacyjnej w składzie : Małgorzata Wala , Beata Grzesik  
i  Paweł Kurkowski głosowało 15 radnych . Radna Magdalena Roman  
poinformowała ,Ŝe powołana wyŜej komisja przeprowadzi w dniu dzisiejszym wybory .  

 
AD.5,6,7,8,9 . 
Poprosiła o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego Rady Gminy .  
Radna Elzbieta Kołodziej  zgłosiła kandydaturę Pana Jana Pawliny . Stwierdziła, Ŝe juŜ piątą  
kadencje jest radnym , a Przewodniczącym  dwie kadencję,  więc ma doświadczenie i 
przygotowanie, do  pełnienia  tej  funkcji. Jest powszechnie znany w miejscowym  
środowisku.  Jest równieŜ szefem gminnego koła Polskiego Stronnictwa Ludowego ,ma 
ugodową naturę jest człowiekiem kompromisu. Lubi śpiewać  i tańczyć. Radna Magdalena 
Roman zapytała czy są inne kandydatury . Nikt z radnych nie zgłosił innych kandydatów 
wobec powyŜszego zamknęła listę kandydatów na Przewodniczącego Rady Gminy .  
Zwróciła się do pana Jana Pawliny z prośba o zabranie głosu . 
Powiedział ,Ŝe lubi ład i porządek. Opowiada się za sprawnym prowadzeniem obrad. UwaŜa 
Ŝe wszystkie sporne kwestie powinny być omówione na posiedzeniach komisji.  
W radzie powinna być zgoda abyśmy wspólnie tworzyli najistotniejsze i  waŜne dla tej gminy 
zadania .Pracuje zawodowo jest Dyrektorem Zespołu Szkól Nr 2 w Malborku .Po wystąpieniu 
pana Jana Pawliny komisja skrutacyjna rozdała karty do glosowania. Po 10 minutowej 
przerwie Pan Paweł Kurkowski odczytał protokół Komisji skrutacyjnej za wyborem Pana 



Jana Pawliny na Przewodniczącego Rady Gminy głosowało 10 radnych, 4 radnych było 
przeciw, a 1 wstrzymał się od oddania głosu .  
Wobec otrzymania 10 głosów tj. większości ustawowego składu  rady Przewodniczącym 
Rady Gminy na kadencję 2006-2010 wybrany został Pan Jan Pawlina . 
 
Uchwała nr I/1/2006 w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy stanowi załącznik  
Nr 1do protokółu.  
 
Radna Magdalena Roman pogratulowała nowo wybranemu Przewodniczącemu i poprosiła o 
dalsze prowadzenie obrad .  
Pan Jan Pawlina podziękował tym którzy go poparli i  wyraził nadzieję Ŝe ci którzy się do 
niego nie przekonali znajdą  z nim wspólny język i razem będą rozwiązywać problemy gminy  
Liczy na  owocną współpracę oraz  uzasadnioną krytykę w razie potrzeby. 
Nowy Przewodniczący Rady  kontynuował porządek posiedzenia . 
 
AD.10,11,12. 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego 
Rady Gminy. 
Radny Jan Pawlina zgłosił na Wiceprzewodniczącą Rady Panią Jadwigę Staniszewską 
informując ,Ŝe równieŜ w poprzedniej kadencji pełniła ta funkcje. Pani Jadwiga Staniszewska 
wyraziła zgodę na kandydowanie.  
Natomiast Radna Magdalena Roman zgłosiła kandydaturę radnego Jarosława 
Szturmowskiego na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy .UwaŜa ,  ze jest to odpowiedni 
kandydat. Dał się poznać w poprzedniej kadencji jako człowiek uparty, ale w jego przypadku 
upór jest cechą pozytywną .Jarosław Szturmowski wyraził zgodę na kandydowanie. Więcej 
kandydatów nie zgłoszono, wobec powyŜszego zamknięto listę . 
Komisja skrutacyjna rozdała karty do głosowania i przeprowadziła głosowanie tajne.  
W wyniku głosowania Ŝaden z kandydatów nie uzyskał wymaganej większości głosów, i tym 
samym nie dokonano wyboru Wiceprzewodniczącego Rady . 
Protokół komisji skrutacyjnej stanowi załącznik do protokółu .  
Z uwagi na nierozstrzygnięcie wyborów w I turze Przewodniczący zaproponował  ponowne  
przeprowadzenie glosowania na kandydatów zgłoszonych do pełnienia funkcji  
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy . Za przedstawioną propozycja głosowało 15 radnych .  
Komisja skrutacyjna przygotowała kartki do głosowania i przeprowadziła głosowanie tajne .  
W wyniku głosowania w II turze otrzymując 8 głosów  co jest ustawową większością na 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy został wybrany Jarosław Szturmowski .  Protokół 
komisji skrutacyjnej stanowi załącznik do protokółu . 
 
Uchwała nr I/2/2006 w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy stanowi 
załącznik nr 2 do protokółu . 
 
AD.13. 
1/ Radny Krzysztof Piekart zgłosił kandydaturę Kazimierza Lipiec na Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej. Pan Lipiec wyraził zgodę na kandydowanie . Za kandydaturą Pana 
Kazimierz Lipiec na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej głosowało 15 radnych. W skład 
tej komisji ponadto zostali powołani : Ireneusz Dziua i Krzysztof Piekart . 
 
Uchwała Nr I/4/2006 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej została podjęta jednogłośnie, 
za jej przyjęciem głosowało 15 radnych . Uchwała ta stanowi załącznik nr 3 do protokółu . 
W tym punkcie Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnej Pani Beaty Grzesik 



Poinformował radną  Panią Beate Grzesik  ,Ŝe w najbliŜszym czasie zostanie zmieniony zapis 
statutu gminy i wówczas zostanie powołana w skład komisji rewizyjnej.  
 2/ Radny Ireneusz Dziura zgłosił kandydaturę pani Magdaleny Roman na przewodnicząca 
Komisji Oświaty. Powiedział, Ŝe jest osoba znana i wiele zrobiła  dla tego środowiska, więc 
niepotrzeba jej rekomendować. Radna Magdalena Roman wyraziła zgodę na kandydowanie . 
Więcej kandydatur nie zgłoszono. Za kandydaturą  Magdaleny Roman na Przewodniczącą 
Komisji Oświaty głosowało 14 radnych 1 osoba się wstrzymała . Do składu komisji oświaty 
zostali powołani : Małgorzata Wala, Piotr Płachta, Jadwiga Staniszewska, Jan Pawlina i Beata 
Grzesik . 
 
Uchwała Nr I/5/200 w sprawie powołania Komisji Oświaty została podjęta jednogłośnie 
Za podjęciem głosowało 15 radnych . Uchwała ta stanowi załącznik nr 4 do protokółu .  
 
3/ Radny Ireneusz Dziura zgłosił kandydaturę radnego Wiesława Kujawy na 
Przewodniczącego Komisji Rolnictwa . Radny Wiesław Kujawa wyraził zgodę na 
kandydowanie. Natomiast radny Jarosław Szturmowski zgłosił kandydaturę Pani ElŜbiety 
Kołodziej , która równieŜ  wyraziła zgodę na kandydowanie .  
Za kandydaturą pana Wiesława Kujawy głosowało 6 radnych , natomiast za kandydatura Pani 
ElŜbiety Kołodziej głosowało 8 radnych . W związku z otrzymaniem  większej ilości głosów 
na przewodniczącą Komisji Oświaty wybrana została Pani ElŜbieta Kołodziej . W skład 
komisji Rolnictwa powołani zostali : Wiesław Kujawa, Bogdan Jerszyński, Stanisław 
Gregorkiewicz, Jarosław Szturmowski i Paweł Kurkowski . 
 
Uchwała nr I/6/2006 w sprawie powołania Komisji Rolnictwa została podjęta jednogłośnie, 
za przyjęciem głosowało 15 radnych. Uchwała ta stanowi załącznik Nr 5 do protokółu .  
 
 
 
AD.14.  
Przewodniczący Rady ustalił ,Ŝe sesje Rady Gminy będą odbywać się  we wtorki o godz. 
15.00. Za ta propozycja głosowało 15 radnych . Insp. do spraw obsługi przekazała radnym 
druki oświadczeń majątkowych i poinformowała  , Ŝe termin złoŜenia to dzień 23 grudnia br. , 
ponadto poinformowała ,Ŝe posiedzenie Komisji Rolnictwa odbędzie się  w dniu 27 listopada 
o godz. 10.00, komisji Oświaty w dniu 29 listopada o godz. 11.00 , natomiast komisji 
Rewizyjnej w dniu 30 listopada o godz. 10.00.  
 
AD.15.  
Wobec wyczerpania się porządku posiedzenia Przewodniczący Rady o godz.15.20 zamknął I 
Sesje Rady Gminy. 
 
 Protokół sporządziła :                                                           Przewodniczący Rady Gminy 
 GraŜyna Jankowska                                                                       Jan Pawlina  


